
HRVATSKA KOMORA MEDICINSKIII SESTA]RA
ZA.GREB. Maksimilsl<a 7 X L 12

Tel.: ++385 1 24 44 303, fax.: ++385 | 24 44 306, OIB: 132,084361,02, poslovni radun:
HR802484008 1 1 0t9 57 224
KLASA; 008-04124-0116
URBROJ: 69641f-24-02
Zagreb, 1 3. prosinca 2024.

ZAPISNIK

sa 158. sjednice Vijeia Hrvatske komore medicinskih sestara (u daljnjem tekstu: Komora)
odrZane 13. prosinca2024. godine s podetkom u 10.00 sa1.i u prostorijama Nadbiskupijskog
pastoralnog instituta, Kaptol 29a, Zagreb, sa slijede6im

Dnevnim redom:

1. Usvajanje zapisnika sa 157. sjednice Vijeia HIKMS,
2. Prijedlog Plana tr:ajnog strudnog usavr5avanj a 2a2025. godinu,
3. Donacije sredstava medicinskim sestrama/medicinskim tehnidarrfftavezano uz

elementarnu nepogodu 2024. godine,
4, Razno.

Dnevni red je jednoglasrro usvojen.

Nazodan je 27 dlan Vijeca HKMS.

Ad f) Usvajanje zapisnika sa 157. sjednice Vijeda IIKMS
Zapisnik sa I57 . sjednice Vijeia HKMS jednoglasno je usvcrjen.

Ad 2) Prijedlog Plana trajnog struinog usavr5avan ja 2a2025. godinu
Prij edlog Plana trajnog strudnog usavr5avanj a za 2025 . godi.nu j ednoglasno j e usvoj en.

Ad 3) Donacije sredstava medicinskim sestrama/medicinskim tehniiarima vezano uz
elementarnu nepogodu 2024. godine
Predsjednik Komore pojasnio je kako je pristiglo 10 potpunih zahtjeva te je predloZio da se
dodrjeli isti iznos donacija kao Sto je bilo u sludaju po1.resa.

Prledlog je j ednoglasno usvojen.

Ad 4) Razno
Predsjednik je podsjetio na anketu kojaje u tijeku i zamolio sve da ju popune i podsjete dlanstvo
u svojim podruZnicama.
Clan Vije6a iz Koprivnidko-kriZevadke Zupanije informirao je Vijede o zakljudcima sa
sastanaka IzvrSnog odbora PodruZnice Koprivnidko-kriZevadke Zupanije te ih proditao, a
vezano uz visoko5kolsko i srednjo5kolsko obrazovanje, Proditao je odgovor Povjerenstvo za
strudna pitanja koje nije nadleZno za ovo pitanje, dok je Strudno vije6e odgovorilo kako 6e u
sijednju odrlati tematsku sjednicu. Pozvaoje i ostale podruZnice da se oblate Strudnom vijeiu.



Zakljudke je predao za zaprsntk, Iznio je i problem obrazovanja za njegovatelja o demu je
provedena rasprava te navodi da ima informacije kako je HKMS odobrila nove oblike
Skolovanja za njegovateljice, Predsjednik Komore odgovara kako nije upoznat s ovom
informacijom, ali da 6e ju provjeriti za sljedeiu sjednicu Vijeia.
Predsjednik je ponovio da ne6e tzlaziti u javnost bezargumenatate misli da bi se trebala oglasiti
akademska zajednicavezano uz visoko obrazovanje. HKMS ne daje dopusnice fakultetima, vei
Ministarstvo znanosti i obrazovanja. ilan Vijeia iz Sisadko-moslavadke Zupanije pojasnio je
kako ie se izmjenama zakonskih propisa ukinuti i online nastava.
Predsjednik Vijeia najavio je sljedeiu sjednicu Vijeia u petak, 20,12. u 10 sati, kako bi se

donijele odluke koje se donose krajem tekuie godine, a primjenjuju se u narednoj godini.

Sjednica je zavrlila s radom u 10,41 sati.
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